
19. april 2022 

 

10 dages forespørgsel - redegørelse overvågningskameraer 

 

 

Kære Jacob 

 

Vil du fremsende en redegørelse for de sikkerhedsmæssige forhold, der ligger bag 
begrundelsen for at Aarhus Kommune ikke vil udlevere oplysninger om hvor de ca. 
1800 overvågningskameraer er opsat - selv om Ankestyrelsen har bedt Aarhus 
Kommune om at genoptage sagens behandling og træffe en ny afgørelse om 
aktindsigt.  

Hvad er den eller de konkrete skader der vil kunne ske såfremt, at man udleverer 
oplysningerne. 

Fire andre østjyske kommuner har udleveret lignende oplysninger!  

 

Baggrund 

Se link herunder fra JP Aarhus. 

 

https://jyllands-posten.dk/jpaarhus/ECE13921308/kommunen-trodser-styrelse-og-
moerklaegger-stadig-overvaagningskameraer/ 

 

Med venlig hilsen 

 

Gert Bjerregaard  

Medlem af Århus Byråd for Venstre, gruppeformand 

Medlem af Social- og Beskæftigelsesudvalget 

Medlem af Teknisk Udvalg 

Medlem af Klima- og Bæredygtighedsudvalget 

Mobil: 40 84 96 50 

 


